
  
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 

  Ungdomsrådet 
 

 
 

Protokoll 5/08 

 

 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 10. juni 2008 kl. 17.00     
Sekretariat: 23 47 53 38  
 
 
Møteleder: Ina Rosenberg Stavrum 
  
Tilstede: Ea Augusta Lykke Syse 

Camilla Falch 
Filip Winther hartvigsen 

  
Forfall: Silje Rubin 

Tarald Moe Bjølseth 
Runa Fjellanger Kvisle 
Sigrid Kleiva Gramstad politisk representant 

  
Som vara møtte: Jørgen Darre politisk representant vara 
  
I tillegg møtte:  
  
Møtesekretær: Karin Swanstrøm 
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 23 /08  Protokoll UR-møte mai 2008 
Sak 24 /08  Møteplan høsten 2008 
 
 
 
 
 
 
 





 

 1 

Sak 23 /08  Protokoll UR-møte mai 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 

 Sak 24 /08  Møteplan høsten 2008 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
UTVALG MØTE INNLEVERINGSFRIST 
UNGDOMSRÅDET Tirsdag kl. 17.00 Tirsdag  
(UR) 19. august 07. august 
 23. september 04. september 
 21. oktober 09. oktober 
 18. november 06. november 
 09. desember 27. november 
OPPVEKST- OG  Onsdag kl. 18.00 Tirsdag  
KULTURKOMITEEN 20. august 07. august 
(OKK) 24. september 04. september 
 22. oktober 09. oktober 
 19. november 06. november 
 10. desember 27. november 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
UNGDOMSRÅDET Tirsdag kl. 17.00 Tirsdag  
(UR) 19. august 07. august 
 23. september 04. september 
 21. oktober 09. oktober 
 18. november 06. november 
 09. desember 27. november 
 
 
                                     
Ungdomsrådets egne saker: 

• Velkommen til Jørgen Darre – ny politisk vara representant. 
• Ingen fra ungdomsrådet drar på landstreff 15.-17..6.08 
• Ungdomshjørnet i Lokalavisen.  Det skulle vært skrevet et innlegg fra ungdomsrådet 

med informasjon om støtte til lokale tiltak i bydelen. Det er ikke gjort. Ungdomsrådet 
må derfor sørge for at informasjonen kommer inn i avisen august. 

• To søknader til lokale tilskuddsmidler har kommet inn. Hammersborg fritidsklubb 
søker om tilskudd til lydisolering av bandrom  kr. 20.000 og Marienlyst aktivitetspark 
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og fritidsklubb/Skateboard og rulleskøyteklubb søker sammen om kr. 10.000. Begge 
søknadene ble innvilget. 

• Ungdomsrådet sekretær har skrevet ferdig rapporten  fra kafédialogen. Det var enighet 
om at kafédialogen var en positiv opplevelse og mange gode og konkrete ideer kom 
fram. Flere poengterte ungdommenes store engasjement. Ungdomsrådet tar 
handlingsplanen  opp til diskusjon på augustmøtet. Rapporten skal trykkes opp og 
deles ut til alle deltakende ungdommer og voksne, bydelsutvalget, politikere som 
ønsker den, skolene, bydelsadministrasjonen, de andre rådene og evt. andre 
interesserte parter. 

• Planlegging av valg til et nytt ungdomsrådet taes på augustmøtet.  
• Det er flere av representanten i ungdomsrådet som ikke har fått full godgjøring for 

oppmøte i ungdomsrådsmøtene. Sekretær undersøker med UKE.       
                                                                                            


